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Rada Miejska w Kunowie 
Komisja Budżetu i Oświaty  

Protokół nr 6.2024 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Oświaty 

w dniu 8 sierpnia 2024 r. 

 
Obrady rozpoczęto 8 sierpnia 2024 o godz. 13:06, a zakończono o godz. 13:36 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 radnych. 

Obecni: 

1. Arkadiusz Farys 
2. Jarosław Jałocha 
3. Sylwester Jedlikowski 
4. Beata Łukawska 
5. Marek Mikos 
6. Maria Pająk 
7. Marcin Pastuszko 
8. Piotr Rakoczy 
9. Cezary Szwajda 
10. Grzegorz Wanat 
11. Donata Zębala 

1.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum.  

Dyskusja :  
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda otworzył posiedzenie Komisji Budżetu i Oświaty, przywitał 
wszystkich obecnych oraz przybyłych gości. W posiedzeniu brało udział 11 członków Komisji Budżetu  
i Oświaty oraz zaproszeni goście. Przewodniczący stwierdził kworum do prac Komisji.  

Lista obecności członków komisji i zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 1. 
 

2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia. 
 
Planowany porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum.  
2. Przyjęcie planowanego porządku posiedzenia.  
3. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kunów na lata 2024 -2037.  
4. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Kunów na 2024 rok. 
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Miejsko – 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kunowie stanowiącym załącznik do uchwały  
Nr LXXVI.435.2018 Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 6 września 2018 r. 
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6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru 
żłobków i klubów dziecięcych. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi jednostek 
organizacyjnych zaliczanych do sektora finansów publicznych, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Kunów. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami 
dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami prowadzącymi działalność na terenie gminy Kunów. 

9. Zakończenie posiedzenia.  
 

Dyskusja : 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poinformował, że w dniu 5 sierpnia 2024 r. do 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie wpłynął wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Kunów o 
zwołanie sesji nadzwyczajnej w związku z pilną potrzebą podjęcia uchwał. Porządek posiedzenia 
zawiera 9 punktów. Przewodniczący zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do porządku 
posiedzenia. Nie zgłoszono żadnych uwag.  

Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poddał pod głosowanie porządek posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia planowanego porządku posiedzenia. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, 
Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego jednomyślnie przyjęła porządek 
posiedzenia.  

 
Wniosek o zwołanie sesji nadzwyczajnej wraz z porządkiem posiedzenia Komisji stanowi załącznik nr 2 
do protokołu. 
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 2. 
 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2024 – 2037. 
 
Dyskusja :  
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Skarbnik Gminy Panią Danutę Fijas o przybliżenie 
projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na 
lata 2024 -2037.  
 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2024 -2037.  
Dochody ogółem zostały zwiększone o kwotę 477 792,52 zł i wynoszą po zmianach 76 780 661,04 zł. 
Zwiększenia dotyczą dotacji i środków przeznaczonych na cele bieżące - kwota 231 152,54 zł oraz 
pozostałych dochodów bieżących - kwota 246 639,98 zł.  
Wydatki ogółem zostały zwiększone o 1 350 611,69 zł i wynoszą po zmianach 83 263 183,01 zł. 
Zwiększenie dotyczy wydatków bieżących, które po zmianach wynoszą 50 925 502,52 zł oraz 
wydatków majątkowych, które po zmianach wynoszą 32 337 680,49 zł. Przychody ogółem zostały 
zwiększone o kwotę 872 819,17 zł i po zmianach wynoszą 7 482 521, 97 zł, przy czym zwiększenia 
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dotyczą wolnych środków określonych w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy o finansach publicznych - kwota 
872 257,54 zł oraz niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, 
wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi 
zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach - kwota 561,63 zł.  
Wykaz przedsięwzięć do WPF zawiera następujące zmiany: wprowadzono nowe przedsięwzięcie 
bieżące pn.: „Rodzinna Przystań. Świetlice w gminie Kunów’’, nakłady ogółem w kwocie 318 000,00 
zł. Wydatki w roku 2024 - kwota 79 800,00 zł, w roku 2025 - kwota 159 000,00 zł oraz w roku 2026 – 
kwota 79 200,00 zł. Wprowadzono nowe przedsięwzięcie bieżące pn.: „Odbiór odpadów 
komunalnych z terenu gminy Kunów od właścicieli nieruchomości na których zamieszkują mieszkańcy 
i ich zagospodarowanie  2024-2026”. Nakłady ogółem 5 181 465,42 zł. Wydatki w roku 2024 wyniosą 
575 718,38 zł, w roku 2025 wyniosą 2 302 873,52 zł, w roku 2026 wyniosą 2 303 873,52 zł. 
Wprowadzono także wydatki w roku bieżącym na realizację przedsięwzięcia inwestycyjnego pn.: 
„Modernizacja oczyszczalni ścieków w Kunowie” w kwocie 50 000,00 zł. Zmniejszono wydatki w roku 
bieżącym na realizację przedsięwzięcia inwestycyjnego pn.: „Realizacja przedsięwzięcia w ramach 
Klastra Energii Doliny Kamiennej” w kwocie 45 500,00 zł.  
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękował Pani Skarbnik za omówienie projektu uchwały 
i  poprosił radnych o zadawanie pytań. 
 
Radni nie wnieśli pytań do projektu uchwały. Przewodniczący poddał projekt uchwały do 
zaopiniowania.  

 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kunów na lata 2024 – 2037. 
  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Jarosław Jałocha, Marek Mikos, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Arkadiusz Farys, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marcin Pastuszko, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 
2024 -2037.  

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 3. 

 
 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2024 r. 
 
Dyskusja :  
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Skarbnik Gminy Panią Danutę Fijas o przybliżenie 
projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2024 r. 
 
Skarbnik Gminy Danuta Fijas omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Kunów na 2024 r. 



4 

 

Niniejszą uchwałą zwiększa się przychody Gminy o kwotę 872 819,17 zł, w tym wolne środki to kwota 
872 257,54 zł oraz środki niewykorzystane kwota 561,63 zł.  
Dochody budżetu zostały zwiększone o kwotę 303 639,98 zł, wydatki budżetu o kwotę  
1 176 459,15 zł. A zmiany po stronie dochodów dotyczą:  
- środki z dywidendy z ZUO Janik Sp. z o.o. - kwota 150 000,00 zł,  
- środki ze zwrotu części odszkodowań wypłaconych mieszkańcom za działki zajęte pod drogi gminne 
to kwota 52 000,00 zł (nakłady za asfalt),   
- wprowadza się plan dochodów z EFS Plus na realizację projektu „Rodzinna Przystań. Świetlice                         
w gminie Kunów” kwota 57 000,00 zł ( utworzenie świetlicy w Chocimowie ),  
- zwiększa się plan dochodów o kwotę 44 639,98 zł z opłat za korzystanie ze środowiska.  
Zmiany w planie wydatków dotyczą:  
- zmniejszono plan wydatków o na realizację zadania inwestycyjnego „Budowa sieci wodociągowej      
ul. Kościelna w Kunowie” kwota 6 500,00 zł,  
- wprowadzono nowe zadanie inwestycyjne roczne pn.: „Rozbudowa systemu sieci wodociągowej                 
w Gminie Kunów” kwota 8 500,00 zł. W związku z tym zadaniem zwiększono plan wydatków o kwotę 
2 000,00 zł.  
- wprowadzono plan wydatków w roku bieżącym na zadanie inwestycyjne wieloletnie  pn.: 
„Modernizacja oczyszczalni ścieków w Kunowie” kwota 50 000,00 zł,  
- zwiększono plan wydatków na bieżące utrzymanie dróg o kwotę 40 000,00 zł,  
- zwiększono plan wydatków na realizację zadania inwestycyjnego pn.” Zmiana sposobu użytkowania 
piętra świetlicy na lokale mieszkaniowe w Kolonii Piaski” kwota 5 000,00 zł (wymiana  słupa 
energetycznego),   
- zwiększono plan wydatków na ubezpieczenia samochodów strażackich o kwotę 10 000,00 zł,  
- zwiększono plan wydatków o kwotę 100 000,00 zł na zwrot środków dla gmin ościennych za dzieci   
z terenu gminy Kunów uczęszczających do przedszkoli na terenie tych gmin,  
- zmniejszono plan wydatków na realizację prac społecznie użytecznych o kwotę 29 022,85 zł.   
- wprowadzono plan wydatków na realizację zadania pn.: „Rodzinna przystań. Świetlice w Gminie 
Kunów” - kwota 79 800,00 zł, w tym wkład Gminy Kunów kwota 22 800,00 zł,  
- zwiększono plan wydatków o kwotę 953 182,00 zł na zwrot do WFOŚiGW dochodów zrealizowanych 
w roku 2023,  
- zmniejszono plan wydatków na zadanie inwestycyjne pn.: „Realizacja przedsięwzięcia w ramach 
Klastra Energii Gmin Doliny Kamiennej” kwota 45 500,00 zł.  
 
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękował Pani Skarbnik za omówienie projektu uchwały 
i poprosił radnych o zadawanie pytań. 
 
Radna Donata Zębala poprosiła o przybliżenie informacji na temat budowy sieci wodociągowej  
na ul. Kościelnej w Kunowie i zapytała, czy to zadanie zostało zakończone. Ponadto radna zapytała, 
czy są przewidziane środki na konserwację wodociągów na terenie gminy Kunów.  
 
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur poinformowała, że 
zostały zdjęte środki, które zostały niewykorzystane na zadanie inwestycyjne pn.: „Wodociąg przy ul. 
Kościelnej w Kunowie”. Zadanie zostanie wykonane po uzyskaniu niezbędnej zgody ze Starostwa 
Ostrowieckiego dotyczącej ograniczenia władania własnością przez właściciela.  
 
Jeżeli chodzi o kwotę 8 500,00 zł na zadanie pn.:  „Rozbudowa systemu sieci wodociągowej w Gminie 
Kunów”, kwota dotyczy opracowania wniosku aplikacyjnego (tj. analiza ekonomiczno – finansowa), 
celem pozyskania dodatkowych środków w ramach programu „Infrastruktura  wodno-ściekowa”, 
dzięki któremu będzie możliwe zrealizowanie następujących zadań: tj.: budowa inteligentnych sieci, 
która umożliwi kontrolowanie ubytków wody, wymiana wszystkich wodomierzy wraz z nakładką do 
zdalnego odczytu,  rozbudowa trzech sieci wodociągowych (do leśniczówki w Jeleńcu, pomiędzy 
Kolonią Inwalidzką a ul. Grabowiecką, gdzie powstaje nowe osiedle domków oraz spięcie 
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wodociągów Chocimów - Małe Jodło (spięcie umożliwi wyłączenie stacji wodociągowej  
w miejscowości Małe Jodło).  
 
Radny Sylwester Jedlikowski zapytał o zdjęcie środków w kwocie 45 000,00 zł z klastra 
energetycznego.  
 
Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur poinformowała, że 
klaster energii jest i funkcjonuje. Gmina wystąpiła z wnioskiem o środki na wykonanie dokumentacji 
pod budowę odnawialnych źródeł energii na budynkach użyteczności publicznej, na dokumentację 
utworzenia farmy fotowoltaicznej oraz działania promocyjne Gminy. Kwota 45 tys. złotych są to 
wolne środki, które pozostały na tym zadaniu, w związku z powyższym zostały one zdjęte i zostaną 
przesunięte na inne cele.  
 
Przewodniczący Cezary Szwajda zapytał radnych, czy są jeszcze pytania do omówionego projektu 
uchwały. Radni nie wnieśli więcej pytań. Przewodniczący poprosił radnych o wyrażenie opinii  w 
formie głosowania.  
  
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2024 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, 
Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2024 r. 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 4. 

 
 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian  
w Statucie Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kunowie 
stanowiącym załącznik do uchwały Nr LXXVI.435.2018 Rady Miejskiej w 
Kunowie z dnia 6 września 2018 r. 
 
Dyskusja :  
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Kierownik M-GOPS w Kunowie Panią Katarzynę 
Orczyk o przybliżenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Miejsko – 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kunowie stanowiącym załącznik do uchwały  
Nr LXXVI.435.2018 Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 6 września 2018 r. 

 
Kierownik M-GOPS w Kunowie Katarzyna Orczyk poinformowała, że zmiana w Statucie Miejsko – 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kunowie dotyczy utworzenia Świetlicy Środowiskowej w 
Chocimowie jako jednostki podległej M-GOPS w Kunowie. W lipcu 2023 roku podpisano 
porozumienie partnerskie na realizację projektu pn.: „Rodzinna Przystań. Świetlice Środowiskowe na 
terenie gminy Kunów” - projekt został pozytywnie zaopiniowany. 4 lipca br. otrzymano 
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dofinansowanie w kwocie 904 000,00 zł (środki mogą zostać wykorzystane na doposażenie  świetlicy, 
zatrudnienie osób itp.)  
  
Przewodniczący Cezary Szwajda podziękował Pani Kierownik za przybliżenie informacji i  zapytał 
radnych, czy wnoszą pytania do omówionego projektu uchwały. Radni nie wnieśli pytań, 
Przewodniczący poprosił radnych o wyrażenie opinii w formie głosowania.  

  
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Miejsko – Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Kunowie stanowiącym załącznik do uchwały  
Nr LXXVI.435.2018 Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 6 września 2018 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, 
Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 

 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Kunowie stanowiącym załącznik do uchwały Nr LXXVI.435.2018 Rady Miejskiej  
w Kunowie z dnia 6 września 2018 r. 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 5. 

 
 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za 
wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych. 
 
Dyskusja :  
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych 
Panią Aleksandrę Bernaciak o przybliżenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za 
wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych. 
 
Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Aleksandra Bernaciak poinformowała, że 
prowadzenie żłobka lub klubu dziecięcego wymaga wpisu do rejestru żłobków i klubów dziecięcych. 
Zgodnie z ustawą o opiece na dziećmi w wieku do lat 3, rejestr ten prowadzi wójt, burmistrz, 
prezydent. Wpis podlega opłacie, która stanowi dochód gminy. Wysokość tej opłaty ustala rada 
gminy w drodze uchwały, opłata nie może być wyższa niż 1 000,00 zł . Pani Kierownik zaproponowała 
kwotę 300,00 zł.  
 
Przewodniczący Cezary Szwajda podziękował Pani Kierownik za przybliżenie informacji i  zapytał 
radnych, czy wnoszą pytania do omówionego projektu uchwały oraz czy są inne propozycje dotyczące 
wysokości opłaty. Radni nie wnieśli pytań. Przewodniczący poprosił radnych o wyrażenie opinii  
w formie głosowania.  
 
 
Głosowano w sprawie: 
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zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków 
i klubów dziecięcych. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, 
Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 6. 

 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi 
jednostek organizacyjnych zaliczanych do sektora finansów publicznych, dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Kunów. 
 
Dyskusja :  
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych 
Panią Aleksandrę Bernaciak o przybliżenie projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi 
jednostek organizacyjnych zaliczanych do sektora finansów publicznych, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Kunów. 
 
Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Aleksandra Bernaciak poinformowała, że zgodnie 
z ustawą o samorządzie gminnym, gmina może zapewnić wspólną obsługę w szczególności 
administracyjną, finansową oraz organizacyjną gminnym jednostkom organizacyjnym zaliczanym do 
sektora finansów publicznych. Rada Gminy w drodze uchwały określa jednostki obsługujące, 
jednostki obsługiwane oraz zakres obowiązków powierzonych tym jednostkom w ramach wspólnej 
obsługi. W związku z powstaniem nowej jednostki budżetowej jakim jest Klub Malucha w Kunowie 
zachodzi konieczność uregulowania obsługi finansowo-księgowej oraz organizacyjnej, m.in. mamy tu 
na myśli stołówkę. Zaproponowano, aby księgowość była prowadzona przez jedną osobę 
(zatrudnioną w Publicznym Przedszkolu w Kunowie). 

  
Przewodniczący Cezary Szwajda podziękował Pani Kierownik za przybliżenie informacji i  zapytał 
radnych, czy wnoszą pytania do omówionego projektu uchwały. Radni nie wnieśli pytań. 
Przewodniczący poprosił radnych o wyrażenie opinii w formie głosowania.  

 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych 
zaliczanych do sektora finansów publicznych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kunów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, 
Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 
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Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych zaliczanych do sektora 
finansów publicznych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kunów. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 7. 

 
 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad 
żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami prowadzącymi 
działalność na terenie gminy Kunów. 
 
Dyskusja :  
Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda poprosił Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych 
Panią Aleksandrę Bernaciak o przybliżenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad 
żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami prowadzącymi działalność na terenie 
gminy Kunów. 
 
Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Aleksandra Bernaciak poinformowała, że projekt 
uchwały dotyczy sprawowania nadzoru przez Burmistrza nad powstałą jednostką w zakresie 
warunków oraz jakości świadczonych usług. Nadzór sprawowany jest na podstawie planu nadzoru, 
który zaproponowany został radnym niniejszą uchwałą. Zgodnie z planem kontrole przeprowadza się 
co najmniej raz w roku, natomiast pierwsza kontrola w nowo powstałym Klubie Malucha powinna 
odbyć się w terminie 6 miesięcy  od dnia dokonania wpisu do rejestru, o którym wspomniano  
w punkcie 6 porządku obrad.  

 
Przewodniczący Cezary Szwajda podziękował Pani Kierownik za przybliżenie informacji i  zapytał 
radnych, czy wnoszą pytania do omówionego projektu uchwały. Radni nie wnieśli pytań. 
Przewodniczący poprosił radnych o wyrażenie opinii w formie głosowania.  

 
Głosowano w sprawie: 
zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami 
dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami prowadzącymi działalność na terenie gminy Kunów. 
  
Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Arkadiusz Farys, Jarosław Jałocha, Sylwester Jedlikowski, Beata Łukawska, Marek Mikos, Maria Pająk, 
Marcin Pastuszko, Piotr Rakoczy, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat, Donata Zębala 
 
Komisja Budżetu i Oświaty, w wyniku głosowania jawnego pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi 
opiekunami prowadzącymi działalność na terenie gminy Kunów. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
Przewodniczący Komisji zamknął punkt 8. 

 

9. Zakończenie posiedzenia. 
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Przewodniczący Komisji Cezary Szwajda podziękował wszystkim obecnym za udział w posiedzeniu  
i zamknął posiedzenie Komisji Budżetu i Oświaty w tym dniu. 
 
Nagranie z posiedzenia Komisji w formie zapisu na płycie CD stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 
 

 
 

    Przewodniczący Komisji 
     Budżetu i Oświaty 

 
Cezary Szwajda                                       
 
 
 

 

 
Przygotował(a): Paulina Biernat  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


